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Danlu Xu 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ General corporate 

◼ Capital markets 

◼ Foreign direct investment 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Xu specializes in venture capital and private equity, mergers and acquisitions, foreign direct 

investment, and general corporate matters in fields such as technology, Internet, telecommunications, 

media, and medical treatment.  Her services mainly include due diligence investigations, drafting 

and reviewing transaction documents, corporate compliance, and legal research on various aspects of 

PRC laws and policies. 

EDUCATION 
In 2019, Ms. Xu received an LL.B. degree from East China University of Political Science and Law.  

In 2020, Ms. Xu received her master's degree from the University of California, Berkeley. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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徐丹璐 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 一般公司事务 

◼ 资本市场 

◼ 外商直接投资 

工作经历 

徐丹璐女士的主要执业领域为风险投资和私募融资、兼并收购、外商投资及公司日常法律服

务，其从事行业领域涉及科技、互联网、电信、传媒与医疗等，主要负责尽职调查、交易文

件起草与审阅、公司合规以及法律和政策研究等工作。 

教育背景 

徐丹璐女士于 2019 年获得华东政法大学法学学士学位，后于 2020 年获加州大学伯克利分校

法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


